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JEEYzoroľYV
Készĺilt: Az Emberi Erőforrás Bizottság 2015.március t6.án(hétfőn) 15,00 órakor

a J őzsefv árosi Polgármesteri Hivatal
(Bp. VIII., Baľoss u. 63-67.) III. emelet 300.as tárgya|őjában megtaľtott 3. ľendes

üléséľől

Levezető elniik: Zentai oszkár

Jelenlévő tagok: Erhaľdt Zo|tánné Dr. Ferencz oľsolya lldikó _ alelnök
Simon György _ alelnök
Balogh István
Kaiseľ József Lajos
Komássy Zsolt Akos. Dr. Erőss Gábor János
Nagy Gáborné
Patatics Balázs
Máté Andľás
Boroznaki Arpád
Vámos Andrea
Bálint Gergely
Camaľa-Be r eczki Ferenc Mikló s

Távolmarad ás át b ej elentette : Dľ. Szi|ágyiD emeter - aleln<jk

Jelenlévő meghívottak Sántha Péteľné _alpolgármester, Danada.Rĺmán Edina -jeglző,
Dľ. Kovács Gabriella _aljeglző, Dr. Balla Katalin _a Jeg,lzői Kabinet vezetője, Dľ. Bojsza
Krisztina _Humánszolgáltatási Ügyosztály vezetője, Dľ. Galambos Eszter _a Jogi Iľoda
vezetője, Bodnáľ Gabriella _a Szervezési és Képviselői lrodą vezetője, Kincses lbo|ya _a

Humánszolgóltatási Üg,,osztóly Humánknpcsolati Iroda vezetője, Hegedűsné Kiss
Annamária _a Humánszolgáltatósi Üglosztály Családtámogatási lroda vezetője, Yarga Zita
-a Józsefvárosi Kozosségi Hózak Nonprofit NKít., szalcľnai vezetője, Nováczki Eleonĺóľa -
Kisfatu Kft. divízióvezěője, Tavaszi Jĺízsefné _Kincskereső Napkozi otthonos owda
vezetője, Juhász Andrea _Várunk Rdd Napkazi otthonos ovoda vezetője, Inotainé Sĺílyom
Fva .Napsugár Napkozi otthonos ovoda vezetője, Bukovicsné Nagy Judit _Koszorú

Napkazi otňonos (hoda vezetője, Husvéth Lauľa _Hétszínvirág NapkÓzi otthonos oyoda
vezetője, Aissou Erzsébet -Mesepalota Napkozt otthonos ovoda vezetője,,Dr. Táľnokiné
Joĺó Itdikó _Tá-Ti-Kg Napkozi otthonos ovoda vezetője, Váľadiné orosz Agn-es _Piýpang
Napkozi otthonos ovoda vezetője, Matisz Lászlóné _Szivárvány NaękÓzi otthonos ovoda
vezetője, Csabainé Lampeľt Agnes _Szózszorszép Napkazi otthonos ovoda vezetője,



Gyurkovics Mik|rísn é _Napraforgó Napközi otthonos ovoda vezetője, Kakuja K|ára _

Katica Boĺcsőde és Napkazi otthonos óvoda vezetője, Takács Gábor _ Józsefvárosi Szociáĺis
Szotgáĺtató és Gyermeĺg-óléti Kozpont vezető-helyettese, Koscsóné Kolkopf Judit _a

J ó z s efv ór o s i E g1l e s í t e t t B o l c s ő d é k v e z e t őj e,

Zentai Oszkáľ
Tisztelettel köszĺjnti a megjelent eket, az Emberi Eľőfonás Bizottság 2015. évi 3. rendes ülését

megnyitja. Az Emberi Erőforrás Bizottság hatźnozatképességét 12 fővel megtll|apítja, a
bizottság hatźnozatképes. Az ülés napiľendjére a meghívóban kiküldöttek szerint javaslatot

tesz, -awal avźitoztatással, hogy az I.J-es napiľendi pontot előteľjesztő visszavonta- majd

szav azást a bo csatj a a nap iľendet :

Napiľend:

I. Átľuházotthatáskłiľbenmeghozhatódtintések:

1. Javaslat af014. évi gyermekfogászati alapellátás beszámolĺíjának elfogadására
Előterjesztő: dr. Bojsża Kľisztina _ a Humánszolgźitatásl,IJgyosná|y vezetoje
(ír ásb eli előterj esztés)

2. Javaslat az őv odai b eiratkozás előkészítés éľe
Előterj esztő : S ántha Péteľné -alpol gárme steľ
(ír ásb eli előterj esztés)

3. Javaslat civil szervezetkedvezményes helyiségbéľleti kérelmének ügyében
Előterjesztő: dľ. BojszaKrisńina_ a Humánszolgá|tatźlsi Ügyosztá|y vezetője
(ír ásb eli előterj eszté s)

4. Javaslat a Félúton Alapítvány 20|4. évi tevékenységéről szóló beszámoló
elfogadásáľa
Előtěrjesĺő: dľ. Bojsza Kľisztina _ a Humánszo|gáItatźsi Ügyosztály vezetője
(írásb eli előterj esztés)

5. Javaslat az idegenforgalmi adĺí differenciált kiegészítésének felhaszná|ására
Előteľjesĺő: dr. Kocsis Máté - polgármester
(írásbeli előteľjesztés, POTKEZBESITES)

6. Javaslat a20t5. évi,,Kiemelkedő Biilcsődei Munkáéľt'' szakmai kitüntetésľe
El őterj e szt ó : Zentai o szkár _ az Emb eľi Erő fonás B izotts ág.e l nöke
(írásbeĺi előterjesztés) (ZART ULES)



II. Képviselő.testületi előteľi esztések:

1. Fedezet biztosítása és sziikséges diintések meghozata|a az óvodai
kapacitásbővítést céŁó beruházások támogatásáľa kiíľt pá|yázat benyújtásához
Előterjesztő: Dr. Kocsis l|ĺ4źLté - polgáľmester
(írósbeli előterjesztés, HELYSZINI KIOSZTAS)

2. Javaslattétel a Józsefvárosi pályaudvar területének hasznosításáľa
Előteťesztő: Jakabfy Tamás - képviselő
(íľ ásb eli előterj es ztés)

3. Javaslat kiiznevelési intézményekkel kapcsolatos fenntaľtóĺ dtintések
meghozata|ára
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Sántha Péterné _ alpolgármester
(ír ás b e l i e l ő terj e s zt é s )

4. Javaslat a biilcsődei téľítési díjakľót szĺóló tinkormányzati rendelet módosítására
Előteťesztő: Sántha Péterné _ alpolgármester
(ír ás b e li e l ő t erj e s zt é s )

5. Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó szociálĺs ellátások formáiról és a
térítési díj Íizetési ktitelezettségről szóló tinkormányzatirendelet mĺódosítására
Előterj esztő : S ántha Pétęľné- alpol gármester
(íľ ósb eli előterj e sztés)

6. Táljékoztatő az nr,nľľĺpNTo PONT iizemeltetése soľán e|végzett feladatokľól,
és a rendelkezésre bocsátott foľľások felhasználásáľól
Előterjesztő: Dr. Kocsis ili4áté _ polgármester
(ír ós b el i t áj ékoztató)

Zentai oszkáľ
Megállapítj a, hogy az Emberi Erőforrás Bizottság az a|ábbi napirendet 12 ígen, 0 nem, 0
tartő zko dás szav azatta| el fo gadta :

4612015.o[.16.) sz. EMBI határozat (12 ieen. 0 nem szavazattal.0 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Eľőfoľľás Bizottságaz atábbi napiľendet fogadta el:

Napiľend:

I. Átruházott hatáskörben meehozható dłintések:



1. Javaslat a2014. évi gyermekfogászati alapellátás beszámolójának elfogadásáľa
Előteťesztő: dr. Bojsza Krisztina - a Humánszo\gá|taÍási ÜgyosztáIy vezetője
(ír ósb eli előterj e szté s)

2. Javaslat az ővodai beiratkozás előkészítésére
Előterj esztő : Sántha Pétemé -alpolgármesteľ
(ír ásb eli előterj e szté s)

3. Javaslat civil szervezetkedvezményes helyiségbérletĺ kérelmének ůigyében
Előterjesztő: dr. Bojsza Kľisztina - a Humánszo|gá|tatási Ügyosztźiy vezetője
(ír ásb eli előterj eszt és)

4. Javaslat a Félúton Alapítvány 20|4. évi tevékenységéľől szóló beszámoló
elfogadására
Előterjesztő: dr. BojszaKrisńína_ a Humánszo|gá|tatási Ugyosztá|y vezetője
(ír ásb eli eĺőterj esztés)

5. Javaslat az idegenfoľgalmi adó differenciált kiegészítésének felhasználásáľa
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté 

'_ 
polgármester

(írásbeli előterj esztés, POTKEZBESITEŠ)

6. Javaslat a20t5. évi o,Kiemelkedő Bölcsődei Munkáéľt'' szakmai kitiintetésre
Előterjesztő: Zentai oszkáľ - azBmberi Erőfonás Bizottság.eln9ke
(írásb-eti előteľjesztés) QÁRr Üĺrs)

II. Képviselő.testüIeti előteľiesztések:

1. Fedezet biztosítása és szükséges dtintések meghozata|a az óvodai
kapacitásbővítést cé|zó beľuházásoktámogatására kiírt pá.Jyá.zat benyújtásához
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(ír ásb el i előterj e s zt é s, H E LYs ZINI KIo S Z TAs)

2. Javaslattétel a Józsefuárosi pályaudvaľ teľiiletének hasznos ításńra
Előterjesztő: Jakabff Tamás - képviselő
(ír ásb eli előterj eszté s)

3. Javaslat kłiznevelési intézményekkel kapcsolatos fenntaľtói dtintések
meghozata|ára
Előterjesztő: Dr. Kocsis }ĺ4:áté _ polgármester

Santha Péteľné - alpolgármester
(ír ásb eli előterj e szté s)

4. Javaslat a btĺIcsődei térítési díjakról szóló iinkormányzati ľendelet mrídosításáľa
Előteťesztő: Santha Péterné _ alpolgármester
(ír á s b el i eI ő t erj e s zt é s)



5. Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások foľmáiľól és a
térítési díj fizetési ktitelezettségről szóló iinkoľmányzati rendelet módosÍtására
Előterj eszto : Sántha Pétęmé- alpolgármester
(írásbeli előterj esztés)

6. Tátjékoztatól azBI,pľľĺnNTo PONT ĺizemeltetése során eVégzett feladatokľól,
és a rendelkezésľe bocsátott foľľások felhaszná|ásáról
Előteľjesĺő: Dľ. Kocsis Máté - polgármester
(ír ás b eĺ i t ój é kn zt at ó)

L Atľuházotthatáskörbenmeehozhatódöntések:

Zentai Oszkár
I-bes blokk megkérdezi abizottságtagsait, külon tárgyalźsra van-e javaslat. Megadja a szőt
Komássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
A p o ntonk éĺti tfu gy a|ásr a tesz j avas l atot.

Zentai oszkáľ
Rendben.

A bizottsúg létszdma Balogh Istvdn megérkezésével _ 13 főre vdltozotĹ

Napirend I/1. pontja: Javaslat a 2014. évĺ ryermekfogászati alapellátás beszámolójának
elfogadásáľa
Előterjesztő: dľ. Bojsza Kĺisztina - a HumánszoIgźitatźtsi Ügyosztá|y vezetője
(ír ósbeli előteľj e sztés)

Zentai Oszkár
A napirendi pont vitájátmegnyitja, megadja aszőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
A gyeľmekfogászati ellátás bińosítása nagyon fontos feladat és nagyon tĺriil neki, de szerinte
ilyen semmitmondó teľmelési jelentéseket benyújtani és elfogadni teljesen felesleges. Nem
vonta kétségbe az egyetem szakmai munkáját, keressenek valamilyen nagyobb tźĄékoztatő
értékkel megjelenő jelentési, vagy beszámolási formát, ha sziikséges. Hadd hívja fel dr.

Fábian Gabriella docens f,lgyelmét, hogy Józsefvárosban sem Losonczi utca, sem Dęák Diák
utca nincsen. Persze tudják, hogy melyik iskolara gondoltak, ahol a szolgáltatást nýjtották, és

nagyon ĺjľülnek neki, hogy''figyelnek a gyermekeikĺe és szakmaí felügyeletet gyakorolnak a
fogászatuk fölött, szeľinte oket is és a Bizottságot is kellemetlen helyzetbe hoz, egy erľryire
felszínes jelentés.



Zentai oszkár
Ytiaszadźĺsľa megadja a szőt Danada-Rimán Edina jegyzónek.

Danada-Rimán Edina
orömmelvette volna, ha Képviselő uľ javaslatot is tesz pontosan, hogy mit szeľetne olvasni a
beszámolóban. Nem kérte ahivatal, nem íták méga SoTt,-nak, hogy milyen formában kéľik
a beszámoló elkészítését. De amennyiben Képviselő Ur elmondja, tĘy a legközelebbi
beszámolój ukhoz mindenképpen fo gj fü kémi ezeket.

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőt dr. Eľőss Gábor képviselőnek.

Dr. Erőss Gáboľ
Mindjart tenne is egy javaslatot, elmondja, hogy elso olvasatra tetszett ez a dolog és meg is
gyońe abeszétmoló. A javaslata eI.lhez kapcsolódva épp az lenne, hogy t<ibbek közĺjtt azért ís
tetszett, hogy a prevencióľól viszonylag sok sző van benne. Ez egészen konkľétan meg van
nevezve egy esemény, illetve egy bölcsőde, ahol folý egy ilyen prevenciós esemény. Az
volna a javas|ata, hogy aĺról is tudhassanak valamit, hogy hány szźnalékát érte elkonkľétan ez
a szíxo mege|őzó progľam a kerületi gyerekeknek. Tényleg mindenki talá|kozott-ę azza| a
felkészítéssel, vagy tájékońatással, hogy mit éľdemes enni, meg mit érdemes elkerĹilni,
hogyan kell fogat mosni, hogy mennyi gyerekhez jutott el ténylegesen a prevenció.

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
An" javasolja mindenekelőtt, hogy vizsgá|ják meg annak a lehetőségét, hogy szi'ikséges-e

egyáIta|án a jelentgetés. Nincs kétsége a Semmelweis Egyetem Gyermekfogászati felügyeleti
munkájĺít illetően. Az egytittmfüĺjdésnek amúgy is megvannak az adott keľetei, nem ezen a
jelentésen múlik, hogy milyen minőségben végzik el a munkájukat. Hogy ha ilyen jelentések

készülnek, vagy sziikséges, hogy készĹiljenek, akkor éľdemes esetleg megvízsgźt|ni azt, hogy a
lehető legkisebb méľtékben teľhelje a fogorvosokat ez a kérdés. Azon belül viszont adjanak
hasznźiható információt. Akkor hasznos egy ilyen jelentés, hogy ha pld. abban a rengeteg

tevékenységben, amit leírtak a jelentésben, a kerületben é1ő gyermekekľől szetzetÍ fogźszati
tapasztalatot megosztják. Adott esetben, mely intézményekben milyenek a fogászati
tapasńalatok, a gyeľmekek felvilágosultsága, adott esetben milyen típusú fogászati problémak
forđulnak elő, és mik azok a kľitikus pontok, amikľe azt javasolják, hogy nagyobb figyelmet
érdemes fordítani esetleg akáľ erőforrást is érdemes keľesni az onkormźnyzatĺak ľá, hogy
kicsit nagyobb figyelemmel tekintsen egyes iskolákra vagy egyes konkĺét pľoblémákra.
Szerinte egy ilyen típusú tájékoztatás az egyébként segíti a dĺjntéshoző ľrnnkáját. Hogyha
kapnak egy képet Józsefuaros gyeľmekeinek fogászati helyzetéről, állapotárőI az nagyon
hasznos jelentés lehet, nem szeretné a szakembereket terhelni, tehát hogy ha jogi akaďáIya

nincs, akkor anélkül is el tudjak jól látni ezt a munkát, hogy papíľokat írogatnának róla.

Zentai oszkár
Úgy véli, hogy a Bizottság tagsai egyrészt jó, hogyha minél több tájékoztatást kapnak a

bizottsághoztartoző szakteľületről. Másrészrolha az onkormányzatnak szerzódése van) ez a
beszámoló ilyen értelemben kotęIezo is. Természetesen azt gondo|ja, hogy a képviselői
bizottság tagsai kérdések megválaszolására, illetve továbbításaľa természetesen van lehetőség.

Amennyiben konkĺét kéľdése van al.thoz, aki elkészítette a beszámolót, azt meglehetik, hogy
összegyűjti a hivatal és továbbítja és akkoľ Képviselő úr is minden kéľdésľe vá|asú. kap.



További kéľdés, hozztsző|tts nem lévén, a vitéĺt \ezá1a, szavazásra bocsátja a hatttrozati
javaslatot:

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy

elfogadja az előterjesztés mellékletétképezó Semmelweis Egyetem Fogorvosfudományi Kar
Gyermekfogászatĺ és Fogszabályozási Klinika szahnaí beszámolőját a 2014. évi
gyermekt.o gäszati alapellátásľa vonatkozoan.

Felelős: polgáľmester
Hataľidő: 2015. maľcius 16.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy az Emberi Erőforľás Bizottság az aIábbi hatźtrozatot 13 igen, 0 nem, 0
lartőzko dźts szav azattal elfo sadta:

4712015.(III.16.) sz. EMBI határozat (13 ieen. 0 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőfoľrás Bizottság úgy d<lnt, hogy

elfogadja az előterjesztés mellékIeÍétképező Semmelweis Egyetem Fogorvostuđományi Kar
Gyeľmekfogászati és FogszabáIyozásí Klinika szakmai beszámolóját a 2014. évi
gyeľmekfogászatialapellátásravonatkozőan.

Felelős: polgáľmesteľ
Hataľidő: 20|5. marcius 16.

Napirend V2. pontja: Javaslat az ővodai beiratkozás előkészítéséľe
Előteľj esztő : S antha Péterné _alpol gárme ster
(írósbeli előterj eszté s)

Zentai Oszkár
A napirendi pont vitájźt megnyitja, megadja a szőt dr. Erőss Gáboľ képviselőnek.

Dľ. Erőss Gáboľ
Az e|őző napirendhez hasonlóan, örĺimmel látna statiszt1kźi<at ennek az eloterjesztésnek a
mellékletében és pedig arra vonatkozőan, hogy az e|ózo években hogy zaj|oÍI mindez, tehtń
hogy az egyes óvodák kĺjrzetében hány gyerek volt, ezek milyen arźnybarl mely óvodákba
jelentkeztek, éľti ez alatt, hogy a kcĺrzetes óvodát hźny százalék választotta illetve más óvodát,
esetleg kerülęten kíViili óvodát. Ilyen típus,Ĺl szakmaí megtámogatását a javaslatnak cjrommel
olvasta volna. Illefue kimondottan érdekelné az, hogy a korzeten kíviiliek tekintetében az
egyes óvodák, vagy aZ óvodfü minđegyike, hogyan jának el, mi aZ az eljárás rend, ami
alapján a kĺjrzeten kívĺili jelentkezőket fogadják, vagy nem fogadjak.



Zentai Oszkáľ
Yttlaszadásra Sántha Péterné alpolgármester asszonynak megadj a a szőt.

Sántha Péterné
Természetesen ezekkel a számokkal egy másik eloteľjesztésben fog taltúkozni Képviselő úľ.

Ennek az e|őtetjesztésnek az a \ényege, hogy a korábbi években ÍIem az onkormányzat
propagźita és nem az onkormányzatnak kellett a hirdetményeket kifüggeszteni arna

vonatkozóan, hogy mikor za]aĺak az ővodtkban a beiratkozások, ezt meglette helyettiik más.

Most viszont az Önkonnányzat felađata, meghatározzák, hogy milyen foľmában és mikoľ
fi.iggesztik ki, és arról, hogy melyik óvodába hĺínyan iratkońak be tavaly, és hanyan
szeretnének most beiratkozni, eľľől fognak tá]ékoztatttst adni.

Zentai oszkár
A másođik kérdésre megadja aszőt Danada-Rimán Edina jegyzónek.

Danada-Rimán Edina
A körzeten kíviili gyeľmekek felvételével kapcsolatban, miután megbizonyosodtak aľról,
hogy minden körzetes gyeľmek, aki jelentkezett, felvételt nyert az intézménybe, azután
méľlegelik, hogy a szülők, vagy mindkét szu|o,vagy az egyik szülő Józsefuárosban dolgozik-
e, amerĺryiben igen, úgy javasolni szokták, ha van szabaďkapacitás, a gyeľmek felvétęlét.

Zentai Oszkár
Megadja a szőt Camara-Berenczki Ferenc Miklós bizottsági tagnak.

Camaľa-Beľenczki Feľenc Miklós
Nem szakmai, csupán praktikusági hozzászőlása van. A hatźtrozati javaslatban benne van,

hogy miképp'hiľdessék meg a jelentkezés időpontját. Ańjavasolja, hogy hirdessék meg a
Jőzsefvźrosi Ujságban is ezeket az időpontokat.

Zentai oszkár
Yá|aszadásra megadja a szőt Sántha Péteľné alpolgármester asszonynak.

Sántha Péterné
A korábbi években is mindig megjelent aziĄságban. befogadja ajavaslatot.

Zentai oszkáľ
Megadja a szőt dr. Erőss Gábor képviselőnek.

Dľ. Eľőss Gáboľ
Jelenti-ę ez a vźlasą amit kapott mindkettőjfütől, hogy k<iľzetes gyereket egyetlen esetben

sem kellett férőhely hiány miatt,vagybátmi más okbólelutasítani.

Zentai oszkáľ
Yźiaszadásra megadja a szőt Sántha Péterné alpolgármester asszonynak.

Sántha Péteľné
Nem kellett elutasítani körzetes gyereket.

Zentai Oszkár
További kérdés, hozzászőIźls nem lévén, a vitát |ezttrja, szavazásta bocsátja a határozati
javaslatot:



Az Embeľi Erőforľás Bizottság úgy dönt, hogy

1 . elfogadj a az e|oteryesztés I . számí melléklete szeľinti Hirdetményt, a 201512016 . nevelési
évre szóló óvodai beiratkozáshoz.

Felelős: polgármester
Határidő: 2015. március 1 6.

2. fe|kéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti Hirdetmény a|áírására.

Felelős: polgármesteľ
Határidő: 20|5. március 20.

3. felkéri a jegyzot, hogy Józsefuáľos honlapján, valamint a Józsefuáros újságban tegye kozzé
az előtęrjesztés I. sztlmú melléklete szerinti Hirdetméný, a201512016. nevelési évľe szóló
óvo dai b eir atko záshoz.

Felelős: jegyző
Határidő: 2015. április 4.

4. felkéľi a jőzsefvárosi onkormányzatí óvodfüat, hogy saját honlapjukon tegyék kozzé az
előterjesztés 1. számú melléklete szeľinti Hirdetméný, a201512016. nevelési évľe szóló
ó vo dai b eir atkozásho z.

Felelős: óvodavezetők
Hatarido: 201 5. április 4.

Zentai oszkáľ
Megállapítja' hogy az Emberi Erőforrás Bízottság az alábbi határozatot 13 igen, 0 nem, 0
Íartőzko đźts szav azattal elfo gadta :

48/2015.([I.16.) sz. EMBI hatáľozat (13 ĺeen. 0 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőfonás Bizottságúgy d<int, hogy

1. elfogadj a az e\őterjesztés 1. száĺnil melléklete szeľinti Hirdetméný, a 20|512016. nevelési
évre sző|ő óvodai beíratkozáshoz.

Felelős: polgĺĺrmester
Hatariđő: 2015. március 1 6.

2. fę|kéri apolgármestertahatćrozat 1.pontjaszerintiHirdetmény a|áirásźra.

Felelős: polgáľmester
Határidő: 20I 5. március 20.



3. felkéri a jegyzőt, hogy Józsefvaros honlapján, valamint aJőzsefváros újságban tegye kozzé
az előterjesztés I. számumelléklete szerinti Hirdetméný, a201512016. nevelési évre szóló
óvodai beiratkozáshoz.

Felelős: jegyző
Határidő: 20|5. ápńlis 4.

4' felkéľi a jőzsefvárosi önkormányzati óvodákat, hogy saját honlapjukon tegyék kozzé az
előteľjesaés 1. számú melléklete szerinti Hirdetméný, a 20I5lf0I6. nevelési évre szóló
óvo dai b eir atko záshoz.

Felelős: óvodavezetők
Hataľidő: 2015. április 4.

Napiľend I/3. pontja: Javaslat civil szeľvezet kedvezményes helyiségbéľleti kérelmének
ügyében
Előterjesztő: dľ. Bojsza Kľisztina _ a HumánszoIgźitatási ÜgyosĺáIy vezetoje
(írás b eli előterj esztés)

Zentai Oszkáľ
A napiľend vitajźLt megnyitja, megadja a szőt Camaľa-Beręnczi Ferenc Miklós bizottsági
tagnak.

Camara-Berenczi Feľenc Miklĺís
2013. februáľ óta bizottsági tag, azőta htny civil szervezet foľdult az onkormźnyzathoz
helyiségbérlettel kapcsolatb an. ÄIta|ában az osszes civil szervezetnek adott az onkormźnyzat,
különbĺjző székhelyekkel voltak, sokan vidéki székhellyel jelentkeztek be. Az elutasítás
indoka az, hogy a d. pontban, elsősorban nem Jőzsefvźtrosban fejti ki tevékenységét.

Józsefuaľosban jelentkező civil szervezetek ĺagy tésze csak azután fejti ki elsősorban itt a
tevékenységét, míután adnak neki itt helyiséget. Jó lenne, ha ęzt megfontolnfü, és esetleg

adnának egy helyiséget a civil egyesületnek, hogy aztáĺ valóban elsősorban itt fejthessék ki
tevékenysé gtiket. I gy ebben a formában az előterj esztést nem támo gatja.

Zentai Oszkár
Megadja a szőt dľ. Erőss Gábor képviselőnek.

Dľ. Erőss Gáboľ
A civilęket szintén támogatja, olyannyiľa, hogy nagy meglepetésére a k<iltségvetés vitájában a
módosító inđítvźnyźt Polgármester úr befogadta és most tízszer annyi pénz źi| majđ iđén
rendelkezésére a civileknek a kerületben, mint az ercdeti előterj esztésben szerep e|t. En. a célt
továbbra is fontosnak tĄa, amennyiben lesz rámőđ, beszéljenek alkalomadtźnaĺĺőlr is, hogy
milyen kĺitériumok szerint és kik dcjntenek ennek a tétmogatási összegnek az elosztásaról'
Visszatéľve a napiľcndhez, ań. szerctné mondani, aki újságot olvas, az fuđja, hogy Seľes

Mária épp annyira civil, mint jómaga. Azért ez a szervezet, nyi|vźtn nem fog ellene szavazní,
mivel el tudja képze|ní, hogy valódi civilként is kifejt tevékenységet és nem hazudik' amikor
ezt źi|ít1amagźrőI, de pontosan tudja mindenki, hogy politikus, még apźľtjának a nevében is
benne van, hogy civil, de ez ne tévesszen meg senkit. A maga részéro| l'artőzkodni fog, épp

emiatt, mert két szempont iitközik, a civileket nyilvánvalóarl támogatja, de kételyei vannak,
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hogy Seres Mária itt valóban civilként kéri-e eń. a támogatást, ezÍ. a nagyon nagy
kedvezméný, amit most megs zav aznak neki.

Zentai oszkár
Megadja a szőt Sántha Péterné alpolgáľmester asszonynak.

Sĺĺntha Péterné
Az ę|őző felszólaláshoz szeretne arrnyit hozzátemi, hogy legalább öt civil szervezetre
emlékszik, akit nem tudtak befogadni Józsefuárosban. Nem ez a cívi| szewezet az egyet|en,
akinek nem tudják méltányolni a kérelmét.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Bálint Gergely bizottsági tagnak.

Bálint Gergely
Helytálló-e az az információ, miszerint azért keru|t ez az ijgy az EMBI elé, mert 6 Yo-os
kedvezményt kért a civil szetvezęt. Egyébként, hogy ha nem ewel a kedvezmény szinttel
fordult volna az onkormányzathoz, akkor egy másik bizottságnti adott esetben talán egy
nagyobb eséllyel az elutasító hivatkozás negatív ktivetkezményeítől mentesülve 8 %
kedvezménnyel simán megkaphatná a helyiséget.

Zentai oszkár
Yá|aszadásra megadja a szőt Danada-Rimán Edina jegyzőnek.

Danada-Rimán Edina
Igen, jól tudja, aBizoÍtságjavaslatot tesz a kedvezményes helyiségbérletre' magtrőI abér|eti
szerzodésrol a Városgazdálkodási és Pénzügyi Bizottság hozza meg a döntést. Ettől
függetlenül ott is lesz egy döntés a magasabb béľleti díjról.

Zentzi Oszkáľ
További kérdés, hozzásző|ás nem lévén, a vitát lezźtrja, szavazásra bocsátja a hatáĺozati
javaslatot:

Az Emberi Erőfonás Bizottság úgy dönt, hogy

nem javasolja a Váĺosgazđźikodási és Pénzügyi Bizottságnak a Civil Mozgalom Egyesiilettel
(székhely: 1144 Buđapest, Ftiredi v 60-62. fszt.l6.; képviseli: Seres Mária) bérleti szeruőđés
megkcitését kedvezményes bérleti díjon a Bp., VIII. keľĹilet Mosonyi u. 1. szám alatti (hľsz.
3 4 5 83 l 0 l N I 3) I 47 m2 a|apteriletű, helyisé g tekintetében.

Felelős: polgáľmester
Hatfuiďő: 2015. március 1 6.

Zentai oszkár
Megállapítja' hogy az Emberi Erőfoľrás Bizottság az a|ábbí hattrozatot 8 igen, 0 nem, 5

tartőzko đás szav azattal elfo sadta :

4912015.([I.16.) sz. EMBI határozat (8 ieen' 0 nem szavazattal.5 taľtózkodás mellett)

AzEmberi Erőfoľrás Bizottstlgúgy dönt, hogy
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nem javasolja a Város gazdáIkoďźlsi és Pénzügyi Bizottságnak a Civil Mozgalom Egyestilettel
(székhely: 1144 Budapest, Ftiredi u.60-62. fsú.l6.; képviseli: Seres Mária) bérleti szerzodés
megkötését kedvezményes bérleti díjon a Bp., VIII. kerület Mosonyi u. 1. szám alatti (hĺsz.
3 4583 l 0 l N 13) I 47 m2 alapterÍiletű' helyiség tekintetében.

Felelős: polgármester
Határidő: 2015. maľcius 16.

Napirend I/4. pontja: Javaslat a Félúton Alapítvány 2014. évi tevékenységéről szóló
beszámoló elfogadásáľa
Előterjesztő: dr. Bojsza Kĺisztina _ a Humánszo|gźlltatási UgyosztáIy vezetője
(ír ásb eli előterj e sztés)

Zentai Oszkár
A napiľend Yitáját megnyitja, kéľdés, hozzászőIáS nem lévén, a vitát \ezźttja, szavazásra
bocsátj a a hatźr ozati j avaslatot :

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a Félúton Alapítvany 20|4, évi
tevékenysé géróI sző|ő szakmai beszámolóját.

Felelős: polgáľmesteľ
Hatáľidő: f0l5. máľcius 16.

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy az Emberi Erőfoľrás Bizottság az a|ábbi határozatot 11 igen, 0 nem, 2
tafiőzko dźls szav azafral elfo gadta:

50/2015.(ilI.16.) sz. EMBI határozat (11 igen' 0 nem szavazattal.2 tartózkodás mellett)

Az Embeľi Erőfoľrás Bizottság úgy dönt, hogy elfogađja a Félúton Alapítvány 20|4. éví
tevékenységétőIszőIőszakrnaibeszámo|őját'

Felelős: polgármester
Hatfuiđo: 20l 5. marcius 1 6.

Napiľend I/5. pontja: Javaslat az idegenforgalmi adó differenciált kiegészítésének
felhasználására
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté ._ 

polgármesteľ
(ír ásb eli előterj e szté s, Po TKEZ B ESITES)

Zentai Oszkár
A napirend vitájźĺmegnyitja, megadja aszőt Bálint Geľgely képviselőnek.

Bálint Gergely
Az eIőteĄesztésben az szerepel, hogy a f014. évi idegenforgalmi ađőt a JóHír Józsefuiíĺosi
Média, Rendezvény és Galéria Kĺizpont Kozllasznu Nonprofit Kft. által a tavalyi évben
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męgtendezett és lezárt elszámolású rendezvény teľhére irányíthassa át a céltámogatások
fejezetéből'

Zentai Oszkár
Mi a kérdés?

Bálint Gergely
A kérdés az az) hogy a tavalyi mintegy 8 millió forintba kerülő rendezvény az vgyę
Minisżéľiumi támogatással mfüöďott, az a kérdése, hogy mennyi önľésze volt ebben az
onkoľmányzatĺak.

Zentai Oszkár
Yźiaszadásľa megadja aszőt Danada-Rimán Edina jegyzó asszonynak.

Danada-Rimán Edina
Nem tudni, milyen szerződésre gondol. Az Önkormtnyzat és a Nonprofit Kft. ktjzött van egy
kozszolgá|tatási szerződés, ami a|apjtn e|Iátja a felađatokat, nyilviĺn máshogy nem tudná
ellátni, csak hogy ha az önkoľmányzat oda adja neki ezeket a feladatokat, eń. egy
szeruőđésben teszi meg. Ez az osszeg a cé|taÍta|ékon van, ęń. nem kell visszafizetlĺ az
onkormányzatnak,utólagosan kerül elszámolásľa amtr egyébként megvalósult rendezvény.

Zentai Oszkár
Megragadva az a|ka|mat elmondja, hogy milyen jó sajtót kapott Jőzsefvźlros turizmusa,
egyrésú. az ittení attrakciók bemutatásra kerültek tobb hazai és kiilft'ldi lapban, ezen kívĹil a
KSH statiszrikái szerint is Józsefuĺíros az egyik legnépszenĺbb szálláshely.
Megadja aszőt Camara-Bercnczi Ferenc Miklós bizottsági tagnak.

Camaľa-Beľenczi Feľenc Miklós
Visszatéľt aBizoÍÍság,(Ąra ehhez a kérdéshez. Tava|y más volt ahe|yzet, ha jól emlékszik,
március végén került megľendezésľe a Tisztviselőtelepen egy önkoľmáĺyzati ľendezvény,
amelyľe kb. 5 millió forintot fordított az onkormányzat, most kicsivel kevesebb. Nem aka.ja
azt a vitát, ami akkor volt, alapvetően kampiínyszagúnak érezte azt a rcndezvénfi, ez most
csupán pénzugyi maĺőveręzés. Az előterjesaésben mindig|eíqák, mire lehetne forđítani ezt
az osszeget, második éve kapja az onkormányzat ezt apéĺlzt, másodszoÍÍavan az,hogy nem
valami maľadandót alkotnak. Visszamenő|eg e|szźtmo|jźk eń. a pénzt, ez csupán pénzugyi
manőver. Tęhetnének valamit, ami taľtós lenne. A felsoľolásban az utolsó az épi|et örökség
védett elemeinek he|yteźilításĺáľa és anagykozonségnek való bemutathatővá tételére iranyuló
tevékenység költségei. Ebbe például beleférne-e, egy olyan tevékenység, hogy mondjuk a
keriiletben elhelyezett emléktáblak felújítása. Tehetnének valami o|yat, ami látvĺányos,
maradandó' nem pedig visszamenőleg szźtmo|ná eI az onkormanyzat egy rendezvény
k<iltségét.

Zentai Oszkár
AhozzászőItsára reflektáIva elmondja, éppen ań. csinźijźtk, valamit tesznek, az á|tala előbb
elmondott sajtó visszhangok nem véletlenek. ,,Józsefuiíros Zeneváros Zeĺenyźĺt,,
eseménysotozatis egy színvonalas, minőségi és sokak źtlrtal'Iźúogatott rendezvény. Ezt apénń.
most eľre számolják el, emellett még számtalan más színvonalas és turisztikailag is fontos
rendezvényt tartanak illetve intézkedéseket hoznak ennek érdekében. Megadja a szőt Bálint
Gergely bizottsági tagnak.
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Bálint Geľgely
Visszatérne az előbbi kérdésére, abban az esetben ťĺrtatja a jogszeľűségét eĺľlek apénzĺjgyi
manővemek, amely visszamenőleges elszámolásra tesz javaslatot akozgyulés számára, hogy
ha volt ĺjnrésze az ĺjnkormányzatnak ebben a 7 m1IIiő foľintos renđezvényben, és ez
meghaladta a 3 mitlió forintot, azt az osszeget, amelyet most visszamenőleg szeretnének
elszámolni a Kft. sztrmára, akkor ezpéĺlzigyi manőveľként még etikusnak is mondhatő.De az
információ nélkül, tehát,hogy ha ebben nem volt az onkoľmtnyzatnakclnĺésze, akkor ťĺrtatná
az e|jźlrást és az tgynevezett péĺlzligyi manőver jogszenĺségét. A kérdése azleme,hogy az a
jogszabá|y, amely lehetőséget biztosít az idegenforgalmi adó felhaszĺá|ásćnak kültjnféle
módjaira, az visszamenőleg érvényesíthető.e? Mind a két kérdésben kéri Jegyző asszony
ny1|atkozatát.

Zentai Oszkár
Mielőtt Jegyző Asszonynak megadja a szőt, elmondja, hogy a Bizottság csak és kizáĺőIag
olyan előterjesztést targyal, ami átesett a jogi kontrollon. Megadja a szőt Danada-Rimán
Edina jegyzóĺek.

Danada.Rimán Edina
Kéri, hogy taľtsák meg a Bizottság menetét. Amennyiben a költségvetési gazdá|kodtlst úgy
definiálják, hogy péniigyí manőveľ' akkor íganlk van. Ez egy költségvetési szeÍv, itt egy
olyan bruttó elszámolás folyik, ami lehetővé teszi azt, hogy egyes források céltaľtalékon
legyenek és bármi másra felhasználhatók legyenek. AhogyaÍI az előterjesĺés is tarta|mazza,
eń. az ĺisszeget 2014. január és 2015. április 15. között lehet felhaszná|ni. A nyáron
megrendezett esemény jogszeru. Abban is meg tudja nyugtatni a Bizottság tagjait, ahogyan
Elnök úr is elmondta, minden előterjesztés, ami aBizottság elé kerĹil, jogszerű.

Zentai Oszkáľ
Megkĺiszoní Jegyző Asszony megnyugtatő váIaszát. Megadja a szőt Camaľa-Bereczki Ferenc
Miklósnak.

Camaľa-Bereczkĺ Feľenc Miklós
Nem mondta azt, hogy ez nem jogsze,,, 

"gy 
szóva|' sem mondta, és örĹilne annak, ha nem

vennének személyes sértésnek va|amit, amit csak ftjlvetnek. De nem mondta azt, hogy nem
jogszerű, egy szőva| sem mondott ilyet. Azt sem mondta, hogy nem tęsznek meg mindent
azért, hogy Józsefuaros fejlődjön. Pontosan azt moĺdta, és atĺa hívta fel a figyelmet, az a
vizualítás, hogy tehetnének ebből a pénzbőI valami olyat, amit gyakľan látnak, például a
homlokzatok kifestése, a belső udvar marad úgy, ahogy van, de homlokzat az nagyon szép,
mert sok ember látja kívĹilről. Alľa prőbá|tarávezetni aBizottságot, hogy ebből apénzbő| ne

utólag számolják el, hanem legyen belőle valami maľadandó, amit vinláIisan látnak az
emberek.

Zentai oszkár
Konkrét javaslata is van?

Camara.Bereczki Ferenc Miklós
Az első hozzászőIásában megkérdezte, hogy belefęr-e az utolsó felsorolt pontba az épitett
öľökség (így kezđódik a bekezdés), egy olyan típusú fe|adat, hogy a keľtiletben található
emléktáblak felújítása. Ezt vizsgálja meg a hivatal, hogy beleférne-e? Ha igen, al<kor az a
javaslata, vagy most, vagy legkésőbb jĺivőre ezt akkor lépjék meg' ne egy ilyen utólagos
elszámolás töľténjen.
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Zentaí oszkár
Megadja aszőt Sántha Péterné alpolgármester asszonynak.

Sántha Péterné
A Minisztérium kérésére mostanában, illetve a közeljovőben zajlik Jőzsefváros szobrainak,
emléktábláinak pontos feltérképezése, Sok-sok százra tehető, sok nagy ember szerette
Józsefuarost, élt itt évtizedeken keresztül és alkotott. Az em|éktáblak nagy része egyéni
kezdeményezésre került oda, ahol van, és szokták kémi a felújítást is. De azokat az
emléktáblákat, amelyeket az onkormányzat átlított valakinek az emlékére, ezeket is
feltilvizsgálják, és az otlet. jo, megpróbálják megtenni.

Zentai oszkár
Megadja aszőt Danada-Rimán Edina jegyzónek.

Danada-Rimán Edina
Nagyon sajná|ja, hogy ha Camara-Bereczki Feľenc Miklós személyeskedésnek é|te meg, ezért
ęInézését kéri, nem ezvoIt a szźnđék. Nem az ohozzásző|tsfuareagáIt, viszont azt javasolja,
hogy tekintsék módosító indítványnak a javaslatát' tekintettel a rovid hataľidőľe, mivel április
15-ig el kell számo|ni, ezértjavasolja, hogy a j<ivőre vonatkozóan legyen végľehajtva. A
hatźrozatijavaslatnak legyen egy második pontja, mely szerint javasolja aBizottság, hogy a
következő évi elszámolásnál olyan látványos beruhazások legyenek ęlszámolva, ami beleféľ
ebbe, például az emlékt áblak felúj ítása.

Zentai Oszkáľ
Megadj a a szőt Bálint Gergely bizottsági tagnak.

Bálint Geľgely
Egyik kérđésére sem kapott vźl|aszt Jegyzo Asszonytól. Ismételten elmondja, hogy adott egy
rendezvény, amely az előterjesztés szeint 7 millió forinttal elszámolt a Minisztérium felé, ez
annyit jelent, hogy teljesítés van a rendezvény mĺigött és számliĺkkal elszámo|tak, an. íqák,
hogy az elszámolás megtöľtént. Tehát 7 miIIíő forint pénzösszeg elsziĺmolása le van zźnva a
Minisztéľium felé, továbbra is felteszi ezt a kéľdést, van-e az onkormźnyzatnak ebbęn
cjnľésze. Nem véletlenül teszi ťoI ezt a kérdést, hiszen ha kapott a Kft. 7 millió forintot a
Minisztéľiumtól ennek a rcndezvénynek a lebonyolításźtra, megszervezésére, akkoľ igen
mé|ttnytalan lenne, hogy ha az idegenforgalmi adőt, az adó összegét, 3 millió fońntot
áĺuta|nźnak ennek a Kft-nek, egy olyan ügylettel kapcsolatban, amellyel kapcsolatban már
elszámolt a Minisztérium felé. Abban az esetben, ha az onkormźnyzatĺak volt önľésze ebben

arcndezvényben, és aptiyazat az csakkiegészítés volt, stb. akkor ez akérdés nem firtatandó.
Kétszeľ ugyanazért a munkáért valakit megfizetni nem méltĺínyos'

Zentai oszkár
Megadja a szőt Danada-Rimán Edina jegyzőnek.

Danada-Rĺmán Edĺna
Félreértik ań. a mondatot, hogy a rendezvény elszámolása megtörtént, ugyanis ez a
rcnđemény önkormányzati támogatásból valósult meg. Ebben a kozszolgáltatási
szerzódésben az onkoľmányzat megbína ezt a Kft-t ennek a rendezvénynek a
lebonyolításával. A rendezvény nem a Minisztéľium felé kertilt elszámolásra, a
ľendezvényben résztvevő személyeknek a tiszteletdíja, rendezvényktiltségek, egyebek, ezek
Ięzátásra kerültek. Ezek a szám|źk rendelkezésre állnak, s ezeket tudják benyújtani a
Minisztéľium felé. Itt nincs egyéb ĺinkoľmányzati onľész. Ez bennę volt az Onkotmányzat
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költségvetésében, ez átutalásra kerĹilt a JóHír Kft-nek, most pedig elszámolják a Minisztéľium
felé,tehát nem kell visszaťĺzetniük ezt a céltámogatást.

Zentai oszkáľ
Megadja aszőt Kaiseľ József képviselőnek.

Kaiser József
Egy önkormtnyzat amikor tervezi a költségvetését, akkoľ bizonyos pénzeket, amik még
nincsenek, ezeket céltartalékba he|yezi. Ez anĺryit jelent, hogy az adóbevétel, ami az
onkormanyzaté, az az oĺlrész. A saját pérue az ađőbevétel, amit beszed az onkormányzat és

örľészként adja oda ezehe a rendezvényekĺe. Itt arról van sző, hogy van egy 2.970.000
foĺintos minisztériumi támogatás, az összértéke 7 .990 000 forint, a kettő közotti kiilönbség az
önľész. Az a dífferenciált adóbevételből kifizetett önľész. Az adőbevéte| az onkormanyzat
tulajdona és örľésze. ez onkormtnyzat semmifele szabáIya|arlságot nem fog véteni azélt,
hogy elszámoljon bizonyos összegeket.Ez törvényi előírás szeľint készült elszámolás, aminek
az utőIagos elszámolás át terjesńetilék a Bizottság elé.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Camara-Berenczki Feľenc Miklós bizottsági tagnak.

Camara-Berenczki Ferenc Mik|ós
Me gkĺi s zön í az épitő j el l e gű hozzászőIćts aľa kapott vál aszokat.

Zentai oszkáľ
Megadja aszőt Simon Gyĺiľgy képviselőnek.

Simon Gytirgy
Kapott az onkormányzat közel 3 millió forint olyan pénzt, aminek korlátozott afę|hasznáLása.
Ezt apétlń" elszámolják egy olyan megtöľtént eseményľe' amire felhasználhatő,tehát továbbľa
is ott van a költségvetésbe még plusz 3 millió forint, ami most mźtt szabadon felhasznáIhatő
bármhe, akáľ ana is, amire szeretnék. Ennek a 3 millió forintnak nincs korlátja. Eń. így
érte|mezte.

Zentai Oszkár
Megađj a a szőt Danada-Rimán Edina j egyzőnek.

Danada-Rimán Edĺna
Az Önkormźnyzat kciltségvetésében per pillanat tudomása szerint tĺjbb mint 500 millió forint
szabadon felhasználható forľás van, amelyről a Képviselő-testület fog dĺjnteni. Pont ezt a
2.970.000,-Ft-ot nem ęmelné ki, most arról döntenek' hogy miľe használtfü fel, milyen
elszámolásra legyen ez benyújtva. Amennyiben a pénzmaradváĺy e|számolásnál a májusi
képviselő-testületi ülésen a szabad pénzmaradványok felhaszĺlźiásáról szĺiletik döntés, akkor
te gyék meg a j av aslatukat.

Zentai oszkár
Megadja a szőt Bálint Gergely bizottsági tagnak.

Bálint Geľgely
Azt gondolja, hogy az ellenzék szerepe abban van, hogy egy bizonyos ellenőrző szeľepet
játsszon. Sok szempontból laikusok lehetnek egy-egy kérdésben. Ezérttesznek fel kérdéseket.

Továbbra is kéri Jegyzo Asszoný, hogy tegye nyilvánoss á azt, hogy az onkoľmany zat hźny
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forint cjnľésszel vett részt ebben, mennyit költött a renđezvényre és a Minisztériummal kotött
szerződés az menrlyi pénzze| támogatta ezt a rendezvéný.

Zentai oszkáľ
Megadj a a szőt. S ántha P éterné alpo l gáľme ster as szonynak.

Sántha Péterné
Az eloterjesztés első bekezdésében szerepel dZ, hogy a Minisztéľium az IFA-ból az
onkormányzatnak ítélrt 2.970.000,-Ft-ot. Tavalyi évben májustól - augusztusig volt egy
fantasztikus ľendezvény soľozat Józsefuárosban, többsz<ir jelen volt, és szeretnék, hogy ha
mások is látogatnák ezeket a renđezvényeket, felemelő, magtxal tagad'ó, több helyszínen,
külĺjnbĺjző szereplőkkel' nem csak szereplőket mozgatő, hanem rengeteg embert idevonzó
rendezvények ezek. Ezehe a rcĺdezvényekĺe Józsefuaľos onkormányzata megelőlegezte a
7.999'776,-Ft-ot. Most az onkormányzat döntése, hogy hogyan számolnak el április 15-ig a
2.970.000,-Ft-tal amelyet a Minisztérium az IFA-bó1 ideítélt. A praktikus döntés azvoIt,hogy
az tnkormányzat maĺ korábban kihelyezett pénzösszegébó| valamennyit le tudjanak faragni
és másľa tudjfü majd használni. Teľmészetes az is ígaz, hogy eń. haszná|hatnźk az
emléktáblák felújítására is. Említette, hogy ermek a feltérképezése kicsit hosszadalmasabb,
ezze| nem tudnának április 15-ig elszámolni. A következő évben, ha megint megítélnének az
IFA-ból x millió forintot, erľe is vagy még másra is tudjak fordítani.

Zentai oszkár
Megadja a szőt Kaiser József képviselőnek.

Kaiser József
5 millió forint az önrész, ki kell vonni a 3 milliót a 8 millió forintból. Amikor az ember
jelentkezik egy ilyen munkaľa, mint külső bizottsági tag, vagy képviselő, jó, hogy ha
elmélyed egynémely rendeletbe, törvénybe, hogy mit lehet és mit nem. Mit hogyan kell
elszámolni, ha nem mélyed el képviselő társunk, akkor egy őrája olyanról beszélnek, amit
tudni kellene, hogy hogyan műkĺidik. De mivel bizottsági tag lett, mindenfele felkésztiltség
nélkül, kikéri magétnak eń. a fé| órás vitát.

Zentai oszkár
További kérdés, hozzásző|ás nem lévén, avitátlezźrja, volt egy módosító hatátozatijavaslat,
melyet szav azást a bocsát :

Az Emberi Erőfonás Bizottság nem fogadj a e| Carnara-Bereczki Ferenc Miklós módosító
j av asIatát, mely szerint :

amennyiben az idegenforgalmi adó dffirenciált kiegészítése címén Budapest Józsefvárosi
onkormányzat a jövőben támogatásban részesül, a támogatás maradandó, taľtós
b e r uhaz a s o lcr a l e gł e n fe l h a s ználv a (p l. e m l é k ób l ók fe l új í t á s a)'

Zentai oszkáľ
MegáIlapítja, hogy az Emberi Erőfonás Bizottság az a|ábbi hatáĺozatot 5 igen, 7 nem, I

tartőzko dás szav azattal elutasította :

51/2015.(III.16.) sz. EMBI határozat (5 igen. 7 nem szavazattal. 1 tartózkodás mellett)
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Az Emberi Erőforrás Bizottság nem fogadja el Camara-Beľeczki Ferenc Miklós módosító
javaslatát, mely szerint:

amennyiben az idegenforgalmi adó dffirenciáĺt kiegészítése címén Budapest Józsefvárosi
onkormányzat a jovőben támogatásban részesül, a támogatás maradandó, tartós
b e r uh óz ás o lĺr a ĺ e g,, e n fe lha s znáĺv a (p I. e ml é k áb l ák fe lúj ít á s a) .

Zantai Oszkáľ
Szavazásrabocsátjaazereďętihattrozati javaslatot:

Az Emberi Eľőforľás Bizottság úgy dĺint, hogy

a 2014. évi idegenforgalmi adó differenciált kiegészítése címen kapott támogatás a JóHír
Józsefuárosi Média, Rendezvény és Galéľia Kozpont Kozhaszní Nonprofit Kft.
szervezésében megvalósult 20|4. évi ,,Józsefuaľos Zeneváros - Zenenyár'' eseménysorozat
keľetében kerĹilj ön felhasználásra.

Felelős: polgármesteľ
Hattnidó: 2015. március 1 6.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy az Emberi Erőťoľrás Bizottság az a|ábbi határozatot 8 igen, 1 nem, 4

tartőzko dás szav azafral elfo gadta :

5212015.(III.16.) sz. EMBI hatáľozat (8 igen, 1 nem szavazattal,4 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy

a 2014' évi idegenfoľgalmi adó differenciált kiegészítése címen kapott támogatás a JóHíľ
Józsefuiĺrosi Média, Rendezvény és Galéria Központ K<jzhasznú Nonprofit Kft.
szewezésében megvalósult 2014, évi ,,Jőzsefuáros Zeneváros - Zenenyár'' eseménysoľozat
keľetéb en kerülj ön felhaszná|źsr a.

Felelős: polgármesteľ
Hattridő: 20I 5 . március 1 6.

Napirend I/6. pontja: .Iavaslat a 2015. évĺ ooKiemelkedő Błilcsődei Munkáéľt'' szakmai
kitüntetésľe
Előterjesztő: Zentaí oszkar _ azEmberi Erőfoľľás Bizottság.elnĺjke
(írásbeĺi előterjesztés) (ZART ULES)

A napÍrend tdrgyaldsa zdrt iilés keretében tiirtént az Miin. 46.s (2) bekezděse értelmében. A
napirend tórgyaldsa sordn elhangzottakat és a meghozott 53/2015.(Iil.16) sz. EMBI

hatdrozatot a aÍrt iilésrdl késziik jegyzőktinyv tartalmazza.
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il. Képviselő.testüIeti előteriesztések:

Zentai oszkáľ
II-es blokk, külön táĺgya|ásrajavaslatot kér. Megadj a a szótKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Az 1-es és a 3-as napirendi pontokat kéri külĺjn tźrgya|ni.

Zentai Oszkár
Megadja a szőt dr. Erőss Gábor képviselőnek.

Dľ. Erőss Gáboľ
A 2-es napirendi pontot kéri kül<jn tźlrgyalni.

Zentai oszkár
Egyéb ktilĺĺn tźrgyalásrajavaslat nincs, a blokkban maradt napirendi pontok egyiittes vitaját
megnyitja,|ezárja.Szavazásrabocsátjaazalábbihatározati javaslatokat:

Napĺľend II/1. pontja: Fedezet biztosítása és szükséges dtintések meghozata|a az ovodai
kapacitásbővítést cé|zĺó beruházások támogatásáľa kiíľt pá|yázat benyújtásához
Előterjesztő: Dr. Kocsis }ĺ4áté - polgármesteľ
(ír ĺźsbeli előterj e szté s, HELY9ZÍNI KI oszrÁS)

A napirend II/1. pontját kĺiltin táľgyalásľa kikéľték.

Napirend I|l2. pontja: Javaslattétel a Jĺízsefváľosĺ pályaudvar teľůiletének
hasznosításáľa
Előterjesztő: Jakabfu Tamás - képviselő
(ír ás b e l i eI őterj e s zté s)

A napĺrendIIl2. pontját küliin tárgyalásra kikéľték.

Napĺľend IIl3. pontja: Javaslat ktiznevelési ĺntézményekkel kapcsolatos fenntaľtói
dłintések meghozata|ár a
Előterjesztő: Dr. Kocsis lĺ4áté - polgármester

Sántha Péterné _ alpolgármester
(írásbeli előterj esztés)

A napiľend II/3. pontját kültin táľgyalásľa kikéľték.
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Napirend II/4. pontja: Javaslat a błilcsődei térítési díjakľól szóló tinkormányzati
ľendelet módosítására
Előterj e Sztő : S ántha Péterné _ alpol gármester
(ír ós b eI i el őt erj e s zt,é s)

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előteľjesztés
meg!árgya|ásźÍ.

Felelős: polgármester
Határidő: 2015. március 19.

Napiľend II/5. pontja: Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások
foľmáiról és a térítési díj fizetési ktitelezettségľől szóló iinkormányzati rendelet
módosítására
Előteľj esztő : S antha Péteľné- alpol gáľmester
(íľ ós b el i e ĺ ő t erj e s zt,ć s)

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testÍiletnek az előterjesáés
meg1źlrgya|ását.

Felelős: polgármester
Határidő: 20I 5. március 1 9.

Napiľend I|t6. pontja: Tájékoztatól az Élnľn,ĺnNTo PONT üzemeltetése során
e|végzett feladatokľól, és a ľendelkezésre bocsátott foľľások felhasználásá.ľő|
Előteľjesztő: Dr. Kocsis }l4tńé _ polgármester
(ír ós b e l i táj éko ztató)

Az Emberi Eľőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesaés
megÍárgya|ását.

Felelős: polgármesteľ
Hatáľidő: 2015. maľcius 1 9.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy 12 igen, 0 nem, I tartőzkodás szavazatta| a Bízottság az a|ábbi
hatźlt ozatokat e l fo gadta :

Napirend II/4. pontja: Javaslat a btilcsődei térítési díjakról szóló tinkormányzati
rendelet mĺídosításáľa
Előterjesĺő: Santha Péterné _ alpolgármester
(írásbeli előterj esztés)
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54l2015.CIIl.16.) sz. EMBI határozat (12 igen" 0 nem szavazattal. l. taľtózkodás mellett)

Az Embeľi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testtiletnek az előterjesĺés
megtfugya|ását.

Felelős: polgáľmester
Hatáľido: 2015. március 19.

Napirend II/5. pontja: Javaslat a személyes gondoskodást nyújtĺó szociális ellátások
formáiľĺól és a térítési díj fizetésĺ kłitelezettségľől szĺiló iinkormányzati ľendelet
módosításáľa
Előteť esztő : Santha Péterné- alpolgármester
(ír ásbeli előterj eszté s)

55/2015.0II.16.) sz. EMBI hatáľozat (12 igen.0 nem szavazattal. l. tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előterjesĺés
meglárgyalásźú.

Felelos: polgármesteľ
Határidő: 2015. március 1 9.

Napiľend 1116. pontja: Tájékoztatő az ELETMENTO PONT üzemeltetése soľán
e|végzett feladatokrĺĎl, és a ľendelkezésre bocsátott foľľások felhaszná|ásárő|
Előteľjesztő: Dľ. Kocsis iľĺ4áté _ polgármester
(ír ás b e l i t áj é koztat ó)

56/2015.([I.16.) sz. EMBI határozat (12 ieen.0 nem szavazattal. 1 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testĺiletnek az előterjesztés
megtárgya|źsźú.

Felelős : polgiíľmester
Hatźníďő: 2015. maľcius 1 9.

Napiľend II/1. pontja: Fedezet biztosítása és szükséges dtintések meghozata|a az Ovodai
kapacitásbővítést cé|zó beľuházások támogatására kiírt pá,|yázat benyújtásához
Előterjesztő: Dr. Kocsis IľL4áté - polgáľmesteľ
(írósbeli előterj e szté s, H ELYSZINI KIOSZTAS)

Zentai Oszkáľ
Napirend tárgya|ásátmegnyitja, megadja a szőt Komássy Ákos képviselőnek.
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Komássy Ákos
Természetesen aZ előterjesztést támogatja, mindannyiuknak jó, hogy új óvoda épül a Pitypang
Napkozi otthonos ovoda helyén. Bár hozzá kell tennie, hogy ha egyszer van egy ilyen
kapacitásbővítést célzó beruházások támogatása. javasolta volna, hogy fontolják meg azt is,
hogy más óvodák kapacitásbővítését is lehetett volna ebből támogatni, mivelhogy a Pitypang
újjáépítéséľől született máľ döntés és eléggé hattlrozott stratégiájuk van ebben. Miután most
jön be a kötelező ővodźntatás, elfert volna még, hogy még tobb óvoda bővítse a kapacitását.
Ettő l fiig getl enül az előterj e s ztést tźlmo gatj a.

Zentai oszkáľ
Megadja a szőt Santha Péterné alpolgármesteľ asszon5mak.

Sántha Péteľné
Täjékoződott az ővođavezetoktő| az igyben, hogy mi vaľható a 3 éves kortól bevezetendő
óvodalátogatással kapcsolatban. A Pitypangban égető a helyzet évek óta. Még azt is szem
előtt tartották, hogy egyszeffe jobb egy ővodárapáIyazĺĺ, mert akkor nagyobb az esélyük egy
rendesebb összeget megszerezĺi. mint eIaprőzru magukat. Fogadják el így, hogy ebben az
évben egy óvoda bővítésére páIyaznak. Apróbb bővítésekĺe lesz lehetőség.

Zentai Oszkár
További kérdés, hozzźszőIás nincs, avitátlezĄa, szavazásra bocsátja ahatározati javaslatot:

Az Emberi Eľőfonás Bizottsás
meglárgyalását.

Felelős: polgármesteľ
Határiđő: f0L5. március 1 9.

javasolja a Képviselő-testületnek aZ előterjesztés

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy 13 igen, 0 nem, 0 taľtózkodás szavazattal a Bizottsźry az a|ábbihatározatot
elfogadta:

5712015.(III.16.) sz. EMBI határozat (13 igen. 0 nem szavazattal.0 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Erőfonás Bizottsás
megÍźngyalását.

Felelős: polgármester
Hattriđő : 20I 5. marcius 1 9.

javasolja a Képviselő-testĹiletnek az előterjesztés

Napiľend Il|2. pontja: Javaslattétel a Jrízsefvárosi pályaudvaľ teľůiletének
hasznosítására
Előterjesztő: Jakabff Tamás - képviselő
(írásb eli el őterj e sztés)

(A napirendi pont tdrgyaldsa során elhangzottakat a jegyzőki)nyv szó szerínt tartalmazza.)
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Zentai oszkár
A napirend ttrgya|ását megnyitom, a vitát megnyitom, megadom a szőt dr. Erőss Gábor
képviselőnek.

Dr. Eľőss Gábor
Az egy1k szemem sír, a másik nevet' előszĺjr is orülök' hogy egyáItalźtn egy napiľendi
javaslatot, amit ellenzéki képviselő nyújtott be, ha.hosszú-hosszú idő utan is, de lega|ább a
testületi iilés napiľendjére javasolt Polgármesteľ Ur. Nem mondhatja el minden ellenzéki
képviselő magáĺő| ań.,hogy a javaslatai egyá|ta|źtn aBizottsźlg, illetve a Testtilet elé keľülnek,
úgyhogy remélem, hogy ez a gyakoľlat a jövoben is jellemző lesz és nem véreznek eI az
ellenzéki javaslatok, és nem is parkoltatjak őket olyan hosszú ideig mint Jakabfy
képviselőtársamét. A másik, ami pozitívum ebben a javaslatban' az nyilván az, hogy
<inmagában ez az ötlet ez nem egy rossz ötlet, mert nyilvan klassz dolog lenne' hogy ha csak
önmagában nézzúk, hogy ha itt Józsefuarosban épülne az uj mizeumi negyed. Ami miatt
mégis nagyon határozoItan ellenzem eú., az az, hogy nem tehetjiik meg, hogy asszisztálunk
allhoz, hogy sok 100 milliaľd forintból Magyarország Kormánya a Miniszterelnök
hóboľtjanak engedelmeskedve kitelepíti a várbő| a múzeumokat és nem asszisztá|hablĺlk
a|lhoz, hogy mi keresstink új helyet ezeknek a múzeumoknak. Az világos, hogy a
Váľosligetben sem volna jó helyen ez a muzeumi negyed, de attól még az tény, hogy a
Nemzeti Galériától kezdve ott egy számos múzeum kikĺjltöztetése indokolatlan és egyetlen
egy oka vaÍL, az az, hogy a Miniszterelnok be akaľ költözni aYátba, amikor Józsefuiíľosban
több ezer ember él komfoľtnélküli lakásban. Ha egy ilyen nagyszabású beruhfuásba kezdtink
Józsefuárosban, akkor legyen az e|ső dolgunk az az, hogy abbó| apár 100 milliárd forintból
az mát épp elég is lenne a lakásállomány teljes és épületállomĺány teljes rehabilitálásaľa és
rendbetételére. Az cisszes lakás komfoľtossá tételére, legyen az oĺlkormányzati vagy
magánfulajdonú. Úgyhogy éĺ ezért fájő sziwel, de el kell, hogy utasítsam eń. a javaslatot,
meľt még egyszer mondom, ehhez mi nem asszisńá|hatunk. Ha van ennyi kozpénz, a|d<or ań.
fordítsuk arra, hogy a jőzsefváľosiak lakáshe|yzete megoldódjon.

Zentai oszkáľ
Engedje meg, mint a Bízottság Elnöke felhívjam affa a figyelmét, hogy ez egy szakmai
előkészítő bizottság, a képviselő-testĹileti elterjesztések tekintetében, az on hozzź,r;ző|źsa
megítélésem szeľint egy nagyon populista jellegű történet volt, aminek szerintem nem nagyon
van helye itt abizottsági tilésen. Bár ha gondolja, ezt akźrhányszoľ elmondhatja, szerintem
nem eÍTe va|ő aBizottsźtg, tehát ít1a meg blogban, így most ewel a Bizottság nem fog tudni
mit kezdeni. Én a magam ÉszérőI visszautasítom az on által tett negatív áI|ítźsokat, báľ nem
én voltam ennek a célpontja, de szerintem ez nem úgy van, ahogy Ön gondolj a. Camara-
Berenczki Ferenc Miklósnak megadom aszőt.

Camaľa.Berenczki Ferenc Miklĺós
Köszĺjnöm a szőt Etncjk Ú., é'' nem ilyen módon akartam hozzészőIni, mint đľ. Eľőss Gábor,
építő jellegtĺt szerettem volna mondani, csak egy megsegyzést, hogy azért mít szólt volna
ehhez Kaľácsony Gergely. Tehát most éppen arrő|beszéliink, hogy ne a Városligetet építsék
be, és egyébként addig még sok viz Ie fog folyni a Dunán, mire lehetőség lenne beköltözni
Miniszterelnök Úľnak aYárba. Lehet, hogy nem is fog sikerĺilni, ďe ez egy másik tĺĺrténet. Én
csak azt szerettem volna kérđezni, ha már bejött ez az előterjesztés, már ńgóta szerettem
volna megkérdezni, csak nem volt rá a|ka|mam, hogy ugyebár a kerületĺink részétőI, a
koncepcióval kapcsolatbanmegbízást kapott Kertészné Bródy Sarolta' hogy informálódjon a
Schmidt Maľia vezette szervezettel és tevékenységével kapcsolatban ugye' hogy épĹil fel a
Sorsok Hźza és hasonlók. Egyszeľ testületi ülésen kaptunk is tájékoztatást eľľől, de azőta
semmit. Itt voltak |átváĺytervek, több mint fél évig, de azőta semmi, annyit láttunk, amennyi
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megjelenik a Népszabadságban, meg amennyire én elmegyek ott a Fiumei úton. Tehát,

orülnék, hogy ha már itt van Józsefváľosban ez a|étesítmény, akkor kapnánk róla valamilyen
írásos beszámolót. Bár tudom, hogy ez nem rajtunk fog múlni. Szóval, hogy ha tud Jegyző
Asszony valamit tenrli az ügy érdekében, akkor ezt megköszomem. Egyébként szerintem jó
az eIőterjesztés.

Zentai Oszkár
Megadom a szőt Danada-Rimán Edina jegyző asszonynak.

Danada-Rimán Edina
Köszonöm szépeĺ. Annyit tudok, hogy tolmácsolom Polgármester Uľ felé, mert ugye
Polgármester Ur felkérésével vett Észt Kertészné Bródy Saľolta ebben az egyeztetési
folyamatban, hogy amennyiben lehetősége var\ úgy készítsen a Bizottság számára
beszámolót.

Zentai Oszkáľ
Megadom a szőtKaiseľ József képviselőnek.

Kaiser József
Énígazáből nem értettem dľ. Eľőss Gábornak a felvetését, most aĺnak öľüljünk, hogy Jakabfy
képviselő ur egy előteľjesĺése bekeľĹil a Testület elé, Képviselő Ur mégsem támogatja, hogy
bekeľüljön a Testtilet elé. Ana szeretném megkérni dľ. Erőss Gábor urat, hogy engedje eń az
előterjesztést bekeľĹilni a Testiĺlet elé, támogassa' hogy szakmailag bekerülhessen, ne nemęt

nyomjon, hanem igent, ez ÍIem aú. je|enti, hogy Jakabfy képviselő urat koncepcionálisan
tttmogatja, hanem csak azt jelenti, hogy on azt tamogatja, hogy meg tudjuk tźrgyalni a
Képviselő-testiileti Ĺilésen.

Zentai oszkáľ
Megadom aszőt Simon Gyöľgy képviselőnek.

Simon Gyiiľgy
Próbáltam úgy a taľtalom szeľint nézni az előteľjesńést,hogy ha most ítt an. alapnak vesszük,
hogy múzeumi negyedet fognak építeni, én ebben nem kívánok állást foglalni, véleményem
aZmegvarlróla. Kimondottan arľő|,hamaľ épül, abból indulok ki, akkoľ ne egy meglévő zö1đ

természetet bombtŁzunk szét a Vaľosligetbe. A zöld tęrĹiletből is belenýlik, a terveket ha
|áttźLtok, ezek szeńntnem, akkor mĺĺľ ĺntaut egy meglévő ľomos területnek adjunk új életet,

éĺ ez&t támo gatom ezt a jav as|atot.

Zentai Oszkáľ
Megadom aszot dr. Erőss Gáboľ képviselőnek.

Dr. Erőss Gáboľ
Köszönĺjm, akkor gyorsan tisztázandő a felvetésre válaszolnék, természetesen targyaljuk,
annak öriilök, magźú a javaslatot a testÍileti iilésen nem fogom tudni támogatni. De egyébként
volna egy szakmai jellegiĺ kérdésem, nem tudom, hogy van rá mód ugye? Az eIóteqesztő,
vagy Bálint Geľgely válaszoljon tá. Az pedig az, hogy az előteqesztés elfogadása esetén,

lrogy van-e atabármifajtahatástanulmány, vagy hát cllcrľ'éki képviselőként nem tudom,

hogy módod volt-e eÍTe' vagy elképzelés, hogy ez mekkora plusz forgalmat generálna, illetve
generálna-e plusz foľgalmat. Tehát gépkocsiforgalmat is ezze|, koľnyezetszeĺaryezést, illetve,
hogy ennek alternatívájaként egy informális beszélgetésen, szerintem nem árulok el titkot,
hogy ha azt mondom, hogy Polgármestet Ur jelezte, hogy van olyan terv is, hogy zöldteľület
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lenne ezen a tertileten, és hogy akkor ennek fényében hogyan éfte|mezzik ezt abeépítést, ami
mégiscsak' akárhogy is forgalmat fog geneľálni, feltéte|ezem én.

Zentai Oszkár
YtĺIaszađtsra megadom a szőt Jakabff Tamás képviselőnek.

Jakabff Tamás
Természetesen hatástanulmány készítéséľe nem volt módom' nyilvánvalóan azonban az,
bármit építĹiĺk oda, valamiféle forgalmat fog geneľálni, akar múzeumot, akar bármi mást
tényleg. Nem akarok szélsőséges példákat mondani, akár p|źnát, tehát hogy azt gondolom,
hogy a múzeum jóval kevesebb foľgalmat geneľál sajnos, mint a kereskedelmi hasznosítás,
mindazonáIta| azért gondolom ezt ateriletet kiválóan alkalmasnak a múzeumi negyedre, mert
hogy tcimegk<izlekedéssel nagyon jól megkcizelíthető. Tehát itt ugye ahatárain megy el a 9-es
busz, legalább 5 villamos vonal, tehźú az l-estől a24-ig és a két oldalán is hĺíľom villamos,
amelyik mindegyik forgalmas teľületekkel köti össze ezt a vo|t pályaudvaĺi területet, úgy
hogy én ań. gondolom, hogy báľmilyen keręskedęlmi hasznosításnál sokkal jobb az, hogy ha
kozintézmények keľülnek oda. A zöldfelületnél pedig én azthrtanélm kívánatosnak, hogy kb.
50 %o-banhatźnozzuk meg azt, hogy legalább 50 Yo-ban zöldfelület építését írjuk elő ezen a
területen. Nyilvan jobb lenne, hogy ba l}}oÁ-ot, đe ań. gondolom, hogy az 50 %;o az egy jó
kompromisszum tudna lenni ezen a környéken. Majd a Főépítész ilna| eń. ny1|vtn, ha
vél etl enül ezt a j av asIatot az á||am i s elfo gadj a, e gy eztetnünk kel l.

Zentai Oszkár
További kéľdés, hozztlsző|ás nincs, a vitát |ezáĺom, szavazásra bocsátom a hattrozati
javaslatot:

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-tęstiiletnek az előterjesztés
meg!fugyalását.

Felelős : polgĺírmester
Hatźriđő : 20I 5 . máľcius 1 9.

Zentai oszkáľ
Megállapítom, hogy 13 igen, 0 nem, 0 taľtőzkodás szavazatta| a BizoÍĺsźą az alábbi
határ ozatot e l fo gadta :

58/2015.(III.16.) sz. EMBI határozat (13 ieen. 0 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)

Az Embeľi Erőforrás
meglárgyalását.

Felelős: polgáľmesteľ
Határidő: 2015. március

Bizottság javasolja a Képviselő-testiiletnek az előterjesaés

Napiľend IIl3. pontja: Javaslat köznevelési intézményekkel kapcsolatos fenntartói
dti ntés ek meghozata|ár a
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester

Sántha Péterné - alpolgáľmester
(írásbeli eIőteľj esztés)

19.
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Zentai Oszkáľ
A napirend vitájźimegnyitja, megadja a szőt dľ. Erőss Gábor képviselőnek.

Dr. Erőss Gáboľ
A korzethatárokat érinti-e ez a döntés? Ha erre az cisszevonásra sor kertilne, akkor
maľadnának-e a korzethatárok' illetve a iovőbeni vá|tonatás után, hogyaĺ vtitoznának a

mostani döntés fényében.

Zentai oszkár
Megadja a szőt Sánta Péterné alpolgármester asszonynak.

Sántha Péteľné
Nem változnak akorzethatáĺok, ez egy raciona|izá'|ásra törekvés' egytészt,hogy tartozzaĺak
együvé, ezen kíviil a 13 illetve 15 józsefvarosi óvoda egy csúcsvezetés aIá tartozna,
Természetesen pedagógiai progľamjuk, sokszínúségĺik megprtásával továbbľa is, azza| az
élettel illetve arculattal, amit eddig olyan kiválóan csináltak és megmutaltak az itteni szülők
és gyeľekek és az onkormányzatörömére is.

Zentai oszkár
Megadja a szőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Próbálja hosszabb ideje alaposan korĹiljárni, hogy meglaláIjaaz érÍelmét ennek a ,,giga óvodát
gyártanak,, típusú elképzelésnek, nem járt sikenel. Ahogy szemléli az áta|akítás előnyeit,
mivel szakmai döntés előkészítés zĄ|Ik a bizottságban, azok sem tudtfü meggyőzni. Az
óvodapedagógusok pontosan tudják, hogy a legľosszabbul finanszírozott, a leggyengébb
béľęzéssel ďolgoző a\ka|mazottaíkon. vannak az önkormányzatnak tágabb éľtelemben véve.

Az ővodák iszonyatosan kevés pénzbő| valósítjĺák meg a céljaikat. Ez nem a kerĺilet és nem a
keľületi önkormrínyzat hibája, egyszerűen elégtelen az ővodźtk ťĺnanszitozása hosszú ideje.

Nem tudja, hol akarnak még spórolni az ővodákon. Pontosan tudják, hogy az óvodák ĺjnálló
egységek és közösségek, amelyeket egy ilyen ĺisszeolvasztás legfeljebb csak széjjelebb
verhet. Leírják az indoklásban az áta|akítás előnyeiről szőIő részébeĺ az előterjesztésnek,
hogy mi minden nemvtitozik, és nem lesz olyan rossz' nem változik a pedagógiai program és

nem vá|tozik a gyeľekekľe és a szülőkľe haľuló terhelés. Lényegében olyan sok minden nem
is változik, csak lesz egy fő hoppmester, és valahonnan ki akaľnak még spóľolni pénń.. Tart
tőle és az a kéľése, hogy emeljék rendszerszintűre a szemléletüket, meľt Józsefuaros
társada|mának egy kĺitikus pontjához prőbá| most az Önkormĺínyzat hozzánýlni. Amióta
foglalkozik Józsefuáľos ügyeivel, azőta pedig külcjntjsen tudják, hogy gond van iskolai
szinten. Nem azért, mert nem lennének jők az iskoláik' hanem azért, meľt módszeresen viszik
el sajnos Józsefuaľos szülői a gyerekeiket a keľületbol, amikor az iskolás kor elérkezik. Hiába
kiizdenek ez e||en, Iźtja, hogy van rengeteg marketing is most maĺ benne, hát ha a jövőben

majd egyszeÍ ezahelyzet javulni fog. Egyelőre a statisztikak elég egyértelműen megmutatjfü,
ha nem javu| ahe|yzet, áramlanak el a gyerekek iskolás korban a kerÍiletbő|'Haaz egyébként
a jól mrĺköđő kis kĺizĺisségeket jelentő és a kisgyermek nevelés otthonát jelentő kis
egységeiket, az ővođákat is megrengetik aIapjaiban, egy ilyen átszeruezéseknek a hasznźń

nem ígazán sikerĹilt mcgtalálnia, akkor attól taľt, hogy ezt akľízist még lejjebb viszik, még
tovább bővítik a problémát, úgy hogy közben az iskolai elvándorlást nem orvosolták eddig
sęm. Szerinte,ha azt gondolják, hogy bármiféle hatalmi centľum lenne az összevont óvodák
vezetése, akkor tévednek. Pontosan tudják, hogy itt nincsen gigantikus intézméĺyekľől szó,
még ĺĺsszevonva, összeolvasztva sem lesznek gigantikus intézmények. Tart tőle, hogy nagyon
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Veszélyes terepre próbálják meg beeveztetni az onkormányzatot ęzzęI az elképzeléssel és
javasolja, hogy ne is vigyék végig. Az e|őterjesztést nem tudja támogatni.

Zentai oszkáľ
Megadja a szőt Simon György képviselőnek.

Simon Gyiiľgy
Az előterjesaők okultak-e azokból a hibákbő|, az iskolák cisszevonásából, mint ahogy a KLIK
megalakult, ott számtalan hibáva| ta|á|koztak. Nem terjed ki az e|óteľjesztés arra, hogy az
óvodatitkarok azok helyben maradnak-e vagy nem? Ha nem maradnak helyben, akkor
megoldatlan feladatok maradnak az ővođtĺknttl, amik nem függenek cissze az oktatás
neveléssel. Jár-e |étszámleépítésse| ez az összevonás? A három tagirÍézmény vezetőnek is
nevelési feladatot kell ellátnia, be kell száIlnia a csoport nevelési munkájába. Ez ań.jelenti'
hogy jelenIegi óvónői állások kerülhetnek veszélybe, erľe kérne megnyugtató választ. Mit
jelent ez a hźtrom intézményvezető-helyettes, ezek főállású munkahelyek, vagy a meglévő
intézményvezetokeIlátják, illetve jaĺ-e munkaerő felvétellel, vagy elbocsátással.

Zentai Oszkár
Me gadj a S ántha Pétemé alpol gármester asszonynak.

Sántha Péterné
Komássy képviselő úľnak szeretné mondani, hogy extrapolálni, sarkítani, kiemelni és azt
patetikusan előadni bármit lehet. Mégsem fogja olyan pátosszal a vá|aszát előadni, amilyen
pátosszal a kérdését feltette. Ugy érzi, szfüség van eľTe az összevonásra, aľľa, hogy egy
csúcsvezetése legyen a nem is 13, hanem 15 majdan tagintézménynek. Akik teljesen
egyenĺangúak lęsznek a rendszerben. Bizonyos vezetői feladatokat, ami most esetleg nehezíti
a mostani óvodavezetők dolgát, ezęk a csúcsvezetéshez fognak tartozru. Egyenként beszé|t az
óvodavezetőkkel és jól megoldható. Tekintette| arra' hogy a t<jrekvésiik arta irźnyul, hogy ne
nyíItpá|yázatot íľjanak ki, hanem a jelenlegi 13 nagyon kiváló ovodavezetőketpźt|yáztassák
meg, és közülük válasszanak ki egy csúcsvezetőt, aki ismeri Józsefuaľost, gyermekeit, és
lakossági osszetételét, ismeri a többi óvodát és vezętoit, az ővođźk. programjait. Mindent
megtart, ,űgy érzi, hogy együttmfüödés zajILk majd itt, és megmutatjalőzsefvźros és óvoda
vezetői, hogy így is lehet és jól lehet csinálni. Nem az a cé| vezeti az onkoľmźnyzatot,hogy
spóroljanak ezen, aztlliszi, miután Képviselő Úrnak ez mźr a második ciklusa' az olľJtatás a
szakterülete' nagyon jól tudja, hogy az e|ozó ciklusban is mennyit pľóbáltak áIđozni az
óvodĺĺkľa, az udvarok felújítása, a játékeszközök kicserélése, sok-sok felújítás, az ovifoci,
tehát mindennel próbáltrĺk itt tartani a gyerekeket azza|, hogy szeľethetővé tegyék az
óvodáikat. Az óvodfüban dolgoző emberek is mindent megtettek ezéľt. Nem gondolja, hogy
most azza|, hogy a 15 tagóvoda egy csúcsvezetés a|átartozik, el fognak menni, e|hagyják az
óvodáikat. Továbbra is mindent megpľóbálnak adni nekik. Simon György képviselő ur
kérdésére, nem veszé|yeztet álláshelyeket. Majdnem minden óvodában van iires álláshelyiik,
amelyľe még tudnának óvodapedagógusokat felvenni, ahol nincs, egy egészen picike ide-oda
mozgással minden megoldható, senkinek az źi|ása nincs veszé|yeztefuĺe. Az ővodatitkarok
minden óvodában ott maradnak és továbbra is ellátjak az admiIĺsztratív feladatokat,
amelyeket eddig elláttak. Szeretné felhívni mindenkinek a figyelmét, hogyĺem fenyeget most
olyan veszé|y, mint 20 1 3 . januźľ 1 -j étől, amikor az á||am elvitte az oktatási intézmények, az
iskolák fenntaľtói jogát, és praktikusan a fenntaľtását, és a keriileti ĺinkoľmányzatoknak
megmaradt az intézmények műkĺidtetése. Az ővođák míĺködtetése máľ akkor ugyanúgy a JIK-
hez került, mint az iskolák múködtetése, ezt nem mondja, hogy zcjkkenőmentęsen ment mind
amai napig. Az egyĹittműködés máĺkezđegészenjő lenni, ezen javitaĺli szeretnének. Minden
erejével azon lesz' hogy ne romoljanak' hanem javuljanak az ővodálkban a köľülmények, a
feltételek és minden. ami az óvodai munkához szĺikséses.
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Zentai Oszkár
Megadja a szőt Bálint Geľgely bizottsági tagnak.

Bálint Gergely
Több keľület gyakorlata felől érdeklődött, aztkell mondja, hogy szakmai szempontbőI ez egy
támogatandó tigy. Nyilván onkormanyzata 1liretre gazdttja vá|ogatja azt, hogy egy-egy ilyen
folyamat melyik kerületben hogyan zajlik le. A munkaerő elbocsátás, vagy cserével
kapcsolatbaÍIarra lehet számítani, amikor egy uj íĺtézmény jon létľe, akkor a fenntaľtó élni
szokott a lehetőséggel, hogy a vezetoi pa|yázatokat újból kiírja, mondván azt, hogy ez egy ,Új

intézmény. Nem tudja, hogy ezttęrvez1k-e?

Zentai Oszkár
Megadj a S ántha Péterné alpolgármester asszonynak.

Sántha Péteľné
Említette, hogy a csúcsvezetői páIyázatot is helyben szeretnék kiími, azért, hogy ne egy
Jőzsefvétost nem ismerő vadidegen kertiljon az ővodźtk élére. Hasonlóképpen ez utźn az
ĺjnálló óvodák tagiĺtézmények lesznek. ott is belső pá|yázatot, akinek érvényes vezętői
páIyźnatavan, aú. nem is pá|yáztatják meg, úgy gondolja, hogy letettek az asńalra annyit,
elégedettek a munkájukkal, csak megkérdezik, hogy szeľetné-e ebben a felállásban tovább
folytatni az intézmény vezetését. Akinek ebben az évbęn jár Ie a vezetói páIyźzata, őt ís
megkérdezik, egy formális pźt|yázat beadásáta, de nem szeretnének senkit e|mozditani a
helyéről. Hadd folytassa a munkát ott, ahol éveken keresztül megtett mindent azért, hogy az
intézményejól mtĺködjön mind a szülők, mind a gyerekek számára.

Zentai Oszkár
Megadja a szőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Az e|otetjesńés áta\akítás előnyei című részének az e|só két mondatźú. iđézi, hogy miért
gondolta azt,hogy spórolni akarnak az ővodźkkal. Neki mind a kettő a spórolásról szőI,bíz1k
benne, hogy ennek ellęnéľe sem ez Iesz a célkeresztben, illetve továbbra is javasolja, hogy
fontolják meg és álljanak el ettőI az e|képzeléstő|.

Zentai Oszkár
Megadj a Sántha Péterné alpolgármester asszonynak.

Sántha Péteľné
Képviselő ,Úr, ezek a mondatok valóban benne vannak az előterjesztésben. Amikor ezt
elolvasta, akkor előszĺir azvo|t a gondolata, hogy kicsit finomítanak rajta, ďe akkor, amikoľ a
csúcsvezeto szemé|ye mar ktiztudott lesz, akkor fognak finomítaÍIi, eZ az előterjesztés nem
bontotta ki az ígazság minden Ész|etét. Semmiképpen nem az ővodźlkhé./rrźnyára, hanem az
az ővodźk előnyére fog alakulni minden.

Zentai oszkár
Megadja a szőt Kaiser József képvisclő úrnak.

Kaiser József
Ahogy Alpolgármester Asszony mondja, itt már két éve vajúdnak ezeÍI az egész dolgon, elég
sokat dolgoztak és egyezteÍtek a koncepciő |étrehozásában. Tudják, hogy ez egy ĺy1latkozat,
hogy létĺe szeľetnék hozĺi eń" az egyesített óvodát, és egy vezető személý szeretnének hozzá
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rendelni, aki beliilrő| pá|yáz. Azért, mert változlk va|amĹ élből nem utasítaná eI, nyilván
mögé kell nézni, mi aváItoztatás lényege. Azt gondolja, hogy az integráció, amit Komássy
képviselőtársa mondott, jobban meg tud talán valósulni, mivel bölcsődei csúcsvezetóte távan
bízva, az óvoďai csúcsvezetőre van bizva, az iĺ.Íegráció az iskolák felé nrenet talárr sokkal
jobban érvényesül, meľt az onkormányzat á|ta| megbízott csúcsvezető sokkaljobban tudja az
iskolákban képviselni az onkormtnyzat érdekeit. Nagyon jónak Iźúja ezt a koncepciót.
Mindegyik óvoda és bölcsőde integrálódik, valamelyik iskola felé. Nem ítélné el, hogy
integráljanak, mert így ta|ánjobban be tudják csatlakoztatni a gyeľekekeĹ a saját iskoláikba.
Ugy gondolja, hogy nem lesz elbocsátás, először is több gyerek jon, ez maľ ugye a koncepció
szerint' mivel idéntől már kote|ezo ővodáztatás három éves kortól. A költségnek a
megtakaľítása ta|tn az, hogy ezt a tobb gyereket ugyanolyan színvonalon el tuđják lźúru, a
megfelelő szeméIyzeltel, mivel bizonyos szakmai munkák a csúcsvezetés felé keľülnek. Előbb
kapcsolat |esz az ĺisszes óvoda és az onkormányzat között ezze\ az egyesítéssel.

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőt Bálint Geľgely bizottsági tagnak.

Bálint Gergely
A csúcsvezetés egyszemé|yi garanciźtjáról elmondja, hogy más modellek megosztjtk eń. a
vezetói felelősséget és a feladatokat is képesek megosztani 15 óvodara egy háľom óvodás
intézméĺý, amelynek tagintézményei vannak. Ezt javasolná megfontolásra és így egy
szakmai bizottság vagy óvodavezetői bizottstry véleményével tudna operálni az
onkormányzat, az egyszemélyi felelős garanciájtnźi egy fokkal jobbnak |átja, ha néhtny
óvodát egyesítő modellľől van szó.

Zentai oszkáľ
Megadj a S ántha Pétemé alpolgármester as szonynak.

Sántha Péterné
Köszöni a felvetést ) ezen a koncepción már túlléptek, ai' ha|Iotta olyan kerülettől, akinél
bokľok voltak, hogy most csinálja meg a csúcsvezetést. Egy team fogja vezetni. A bokĺosítás
azmźr egy tulhaladott.

Zentai Oszkár
További kérdés, hozzźlsző|ás nincs, avítátlezĄa, szavazástabocsátja ahatźrozati javaslatot:

Az Emberi Eľőfonás Bizottsás
meglárgyalásźft.

Felelős: polgaľmester
Hatźridő : 20I 5. marcius 1 9.

javasolja a Képviselő-tęstületnek az előterjesztés

A bizottság létszdma dr. Erőss Gttbor tdvozúsával _ 12főre vóltozott.

Zentai oszkáľ
Megállapída, hogy 9 igen, 2 nem,I taľtőzkođás szavazattaL a Bizottság az a|źlbbihatározatot
elfogadta:
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59/2015.([I.16.) sz. EMBI határozat (9 ieen.2 nem szavazattal. 1. tartózkodás mellett)

Az Embeľi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testiiletnek az előterjesztés
meg!árgyalását.

Felelős: polgáľmester
Hatáľidő: 2015. maĺcius 19.

Zentai Oszkár
Megköszöni a részv éte|t, a bizotĺság ülését 1 6,3 5 peľck or bezárja.

K. m. f.

-(.,^,-/',,Ä-ľ
Zentai Oszkár

aBizottság elnöke

A jegyzőkonyv az Mötv-ben foglalt ľendelkezéseknek megfelel, és az Embeľi Erőforľás
Bizottság 2015. maľcius 16.i ülésén elhangzottakat hitelesen tanúsítja.

aSzervęzési és Képviselői Iroda vezetője

69.

heL J,,a^Jĺ_Łr \:
A j egyzőkĺi nyvet készitette :

Agócs Zsanett Rita

A bizottsáei i egyzőkiinYv mellékletei:
I . szźlmí melléklet: meghívó
2, számtĺ melléklet: jelenléti ív
3. számtĺ melléklet: előteriesztések

'%&
Slinonĺ
Bizoítsźt
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'alelnöke

Bodnár Ga
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